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Abstract (en)
[origin: US4773962A] The device for moistening the flaps of envelopes as they are driven along a substantially horizontal plane comprises a
substantially vertical brush (1) caused to rotate with a peripheral speed substantially equal to the speed at which the envelopes are driven, and fed
with moistening liquid taken from a tank (3) by means of a peristaltic pump (4), with the envelope flaps being pressed against the brush by means of
a deflector (2).

Abstract (fr)
Le dispositif de mouillage des rabats des enveloppes au cours de leur entraînement sur un plan sensiblement horizontale comporte une brosse
(1) sensiblement verticale mise en rotation à vitesse périphérique sensiblement égale à la vitesse d'entraînement des enveloppes et alimentée
en liquide humecteur prélevé d'un réservoir (3), par une pompe péristaltique (4), contre laquelle un déflecteur (2) vient presser les rabats des
enveloppes. Applications: Installations de traitement automatique de courrier.
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